

# CARES Act – COVID-19 ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် စီးပွားရေး ထိခိုက်မှုဆိုင်ရာ ပေးငွေများ / ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်များ

ပြင်ဆင်ရက် ဧပြီ လ 16 ရက်၊ 2020 ခုနှစ်

ဖက်ဒရယ် ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် ကယ်ဆယ်ရေး ဥပဒေ (CARES Act ဟု ခေါ်သည်) သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုရ အရယ်ရောက်သူအများစုထံ ငွေ ပေးသွင်းပေးပါမည်။ IRS သည် သင့်အိမ်ထောင် ငွေ ပေးပို့ပါမည် သို့မဟုတ် သင့်ဘဏ်အကောင့်ထဲသို့ ငွေ ထည့်ပေးပါမည်။ အခန်ပြန်အမ်းငွေ မပို့ထားသူအချို့က ငွေ ရရန် အခန်ဖောင်ကု ပေးပို့ရန် လိုအပ်ပါမည်။ ဖက်ဒရယ် စီးပွားရေး ထိခိုက်မှုဆိုင်ရာ ပေးငွေ (EIP) ၏ အလက်ထရန်နစ် ငွေ ထည့်သွင်းမှုများကို ဧပြီ လ 13 ရက်၊ 2020 ခုနှစ်တိုင် စတင်သွင်းပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ကောင်း IRS က ပြောပါသည်။

## လိမ်လည်မှုများကိုသတိထားပါ။

လာမည့် ပုံစံပေးငွေ ချက်လက်မှတ်များဆိုင်ရာ လိမ်လည်မှုများနှင့် အတုအလမ် ဖြစ်နိုင်ခြေနှင့် ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့ စူးစမ်းရန် ကပါသည်။ ဤငွေ အတက် ကြိုတင်ပေးငွေ ရယူပေးနိုင်မည်ဟု ဆိုသူများထံ သင်၏ ကုန်ပစ္စည်း အချက်အလက် သို့မဟုတ် ဘဏ်အကောင့်ကု မပေးပါနှင့်။ သင့်ငွေ ကို မြန်မြန်ရစေဖို့ မည်သည့်လျှောက်လဲကု မှ မဖြည့်ပါနှင့်။ စနစ်က ထုကဲ့သို့ အလုပ်မလုပ်ပါ။

IRS သည် စီးပွားရေး ထိခိုက်မှုဆိုင်ရာ ပေးငွေ များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ပင် ကုန်ပစ္စည်းအချက်အလက် သို့မဟုတ် ဘဏ်အကောင့် အချက်အလက်အတက် သင့်ကု ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်း၊ စာတုပူခြင်း သို့မဟုတ် လူမှုကွန်ရက်မှတစ်ဆင့် သင့်ထံ ဆက်သွယ်ခြင်း ပြုလုပ်မည် မဟုတ်ပါ။ စီးပွားရေး ထိခိုက်မှုဆိုင်ရာ ပေးငွေ များ သို့မဟုတ် ပြန်အမ်းငွေ များနှင့် ပတ်သက်၍ အထူးအချက်အလက်များရ သည်ဟု ပြောနေသည့် ပူးတွဲပါဖိုင်များ သို့မဟုတ် လင့်ခ်များပါသည့် အမေးလ်များကု သတိပြုပါ။ အမေးလ် မဖေ့ဘဲ ပူးတွဲပါဖိုင်များ သို့မဟုတ် လင့်ခ်များကု မနှိပ်ပါနှင့်။ [လိမ်လည်မှုများနှင့် ပတ်သက်၍ နောက်ထပ်အချက်အလက်အတက် IRS.gov သို့ သွားပါ။](https://www.irs.gov)

## ညွှန်ကြားချက်များ

**2018 ခုနှစ်မှတစ်ဆင့် 2019 ခုနှစ်အခွန်ပြန်အမ်းငွေကို သင်ပေးပို့ထားပါ။** အဆိုပါ အခွန်နှစ်များအတွင်း သင်၏ ပြန်အမ်းငွေ အတက် သင်ပေးပို့ထားပုံ အပေါ်မူတည်၍ တိုက်ရိုက် ထည့်သွင်းစနစ် သို့မဟုတ် ချက်လက်မှတ်ဖြင့် သင်၏ EIP ကို အလှူအလှောက် ရရှိပါမည်။ သင်ဘာမှ လုပ်စရာ မလုပ်ပါဘူး။

2018 သို့မဟုတ် 2019 အခွန်ရှင်းတမ်းကို သင်ပေးပို့ထားသေးသော်လည်း **လူမှုဖူလုံရေး၊ လူမှုဖူလုံရေး မသန်စွမ်းဖြစ်မှု (SSDI) သို့မဟုတ် မီးရထားဌာန အငြိမ်းစားယူမှုကို ရရှိပါက**၊ ဇန်နဝါရီ သို့မဟုတ် ဖေဖော်ဝါရီလတွင် SSA-1099 သို့မဟုတ် RRB-1099 ဟု ခေါ်သည့် အခွန်ဖောင်ကို ရရှိထားပြီး ဖြစ်ပါမည်။ ဤအခြေအနေတွင် သင်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကို အလိုအလျောက် ရရှိပါမည်။ သင်ဘာမှ လုပ်စရာ မလိုပါဘူး။ သင်သည် **အပိုဆောင်း ဖူလုံရေး ဝင်ငွေ (SSI) လက်ခံရရှိသူ** ဖြစ်ပါက၊ သင်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကို အလိုအလျောက် ရရှိပါမည်။ သင်ဘာမှ လုပ်စရာ မလိုပါဘူး။ (လူမှုဖူလုံရေး သို့မဟုတ် SSI ကို 2020 တွင် စတင်ရရှိနေပါက အောက်ပါ မှတ်ချက်ကို ကြည့်ပါ။)

ဝင်ငွေမှာ \$12,200 (အိမ်ထောင်သည်များအတွက် \$24,400) အောက် နည်းသူများ သို့မဟုတ် သင်၏ တစ်ခုတည်းသော ဝင်ငွေမှာ **Reach Up (TANF)၊ အထွေထွေ အထောက်အပံ့ သို့မဟုတ် စစ်မှုထမ်းဟောင်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်** သာ ဖြစ်သည့် **ဝင်ငွေနည်း မိသားစုများ** ကဲ့သို့ အခွန်ရှင်းတမ်း ထုတ်ပေးရန် မလိုအပ်ပါ။ IRS သည် သင့်အချက်အလက် ပေးအပ်ရန် သင့်အတွက် အွန်လိုင်းပေါ်တယ်ကို ဖန်တီးထားပါသည်။ သင်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ရယူရန် အွန်လိုင်းဖောင်ကို ဖြည့်ပါ။ ဖောင်အတွက် သင်လိုအပ်သည့် အချက်အလက်-

- အမည်အပြည့်အစုံ၊ လက်ရှိ မေးလ်ပို့လိပ်စာနှင့် အီးမေးလ် လိပ်စာ
- မွေးနေ့နှင့် မှန်ကန်သော လူမှု ဖူလုံရေးနံပါတ်
- သင့်တွင် ဘဏ်အကောင့်ရှိပါက ဘဏ်အကောင့်နံပါတ်၊ အကောင့်အမျိုးအစားနှင့် ပေးပို့မှု နံပါတ်
- IRS ထံမှ ယခုနှစ်အစောပိုင်းတွင် သင်ရရှိပါက အထောက်အထား ကာကွယ်ရေး ကိုယ်ရေး အထောက်အထား နံပါတ် (IP PIN)
- ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကထုတ်ပေးထားသော ID၊ သင့်တွင်ရှိပါက
- သင်နှင့်အတူနေပြီး အသက် 17 အောက် အရည်အချင်းမီသူကလေးတစ်ဦးချင်းနှင့် သင့်အပေါ် မှီခိုသူအတွက်- အမည်၊ လူမှု ဖူလုံရေးနံပါတ် သို့မဟုတ် မွေးစားမှု အခွန်ပေးသူ အထောက်အထား နံပါတ်နှင့် ၎င်းတို့နှင့် သင် သို့မဟုတ် သင့်အိမ်ထောင်ဖက်၏ တော်စပ်ပုံ

**လူမှုဖူလုံရေး သို့မဟုတ် SSI အကံ့ ခေ စ ခွင့်မ** ကို 2020 တွင် ရရှိ ရန် စတင်ထားပြီး 2018 သို့မဟုတ် 2019 အတက် အခွန်ရှင်းတမ်းကို သင်ပေးပို့ထားပါက သင်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကို ရရှိ ရန် ဤအွန်လိုင်းဖောင်ကို သုံးနိုင်ပါသည်။

သင်သည် SSA -1099 သို့မဟုတ် RRB-1099 လက်ခံ ရရှိ သူ ဖြစ်ပါက (ဆိုလိုသည်မှာ **လူမှုဖူလုံရေး အငြိမ်းစား၊ SSDI သို့မဟုတ် မီးရထားဌာန အငြိမ်းစား** အကျိုးခံစားခွင့်ရ သူ) သို့မဟုတ် **SSI လက်ခံ ရရှိ သူ** ဖြစ်ပြီး သင့်တွင် နေအိမ်တင်နေသည့် အသက် 17 အောက် ကလေးများ ရှိ ပါက ကလေးတစ်ဦးလျှင် \$500 ပေးငွေ တောင်းဆိုရန် ဤအွန်လိုင်းဖောင်ကူ သိ ပါ။

**အခွန်ရှင်းတမ်းကို ထုတ်ပေးရန် လိုအပ်ပါက** (သင်၏ အသားတင် ဝင်ငွေမှာ \$12,200 သို့မဟုတ် အိမ်ထောင်ရှင်များအတွက် \$24,400)၊ အခွန်ရှင်းတမ်းကို ပြင်ဆင်ပြီး တင်သွင်းရန် [IRS Free File](#) သို့မဟုတ် [Turbo Tax](#) ကဲ့သို့ အခမဲ့ အခွန် ပြင်ဆင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုကို သုံးပါ။ သို့မဟုတ် ဝင်ငွေ အခွန်ရှင်းတမ်း စာရွက်ကို ပို့နိုင်သည် သို့မဟုတ် [ဤလမ်းကြောင်းမှ ပရောဖက်ရှင်နယ် အခွန် ပြင်ဆင်ပေးသူ](#)ကို ရှာပါ။

အခွန်ရှင်းတမ်းကို ပေးပို့ရန် ဇူလိုင်လ 15 ရက်၊ 2020 အထိ အချိန်ရကြောင်းကို အမှတ်ရပါ။ EIP ပေးငွေများကို ဒီဇင်ဘာလ 2020 အထိ ထုတ်ပေးသွားပါမည်။

အချက်အလက်အသစ် ရောက်လာသည်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝဘ်စာမျက်နှာကို [vtlawhelp.org](http://vtlawhelp.org) တွင် အပ်ဒိတ်လုပ်သွားပါမည်။

နောက်ထပ် အချက်အလက်အတွက် [IRS.gov/coronavirus](http://IRS.gov/coronavirus) ကို ဝင်ကြည့်ပါ။

### မေးခွန်းများနှင့် အဖြေများ

#### **အတုအလိမ်နှင့် လိမ်လည်မှုများကို ဘယ်လိုသိနိုင်မလဲ။**

အတုအလိမ် ဖြစ်နိုင်ခြေနှင့် သင့်ကိုအမြတ်ထုတ်မည့်လူများကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့ စိတ်ပူရပါသည်။ ဤငွေ မြန်မြန်ရနိုင်ဖို့ ဘယ်သူကမှ ကူညီပေးနိုင်ပါဘူး။ သင့်ငွေရအောင် ကူညီပေးမည်ဟု ပြောသည့် **တစ်စုံတစ်ဦးကိုမျှ သင့်ဘဏ်အကောင့် အချက်အလက်ကို မပေးပါနှင့်။** လုပ်ပေးနိုင်မှာ မဟုတ်ပါဘူး။ သင့်ဆီကနေ ခိုးယူဖို့ ကြိုးစားနေပါသည်။ လိမ်လည်မှုများနှင့် ပတ်သက်၍ နောက်ထပ်အချက်အလက်အတွက် [IRS.gov](http://IRS.gov) သို့ သွားပါ။

#### **ငွေဘယ်လောက်များများ ရရှိမည်နည်း။**

ကိုက်ညီထားသည့် အသားတင်ဝင်ငွေမှာ တစ်နှစ်လျှင် \$75,000 အောက်နည်းသော လူကြီးများ သို့မဟုတ် အတူတကွ ပေးပို့သူများ၏ ကိုက်ညီထားသည့် ဝင်ငွေမှာ \$150,000 အောက် ဖြစ်သည့် အတွဲများက အရွယ်ရောက်ပြီးသူ တစ်ဦးချင်းအတွက် \$1,200 အပြင် သင်နှင့်နေပြီး သင့်အပေါ် မှီခိုနေသည့် အသက် 17 နှစ်အောက် ကလေးတစ်ဦးချင်းအတွက် \$500 ကို ရရှိပါမည်။

ဝင်ငွေများသူများအတွက်၊ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်မှာ လျော့နည်းသွားပါသည်။ \$99,000 အထက် ရှာနိုင်ပါက သို့မဟုတ် \$198,000 အထက် ရှာနိုင်သော အတွဲများက ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကို ရရှိမည် မဟုတ်ပါ။

#### **ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကို ဘယ်သူတွေ အလိုအလျောက် ရနိုင်ပါသလဲ။**

- 2018 သို့မဟုတ် 2019 အခွန်များ ပေးပို့သည့် မှန်ကန်သော လူမှု ဖူလုံရေးနံပါတ်ရှိသူတိုင်း

- လူမှုဖူလုံရေး၊ အပိုဆောင်း ဖူလုံရေး ဝင်ငွေ (SSI)၊ လူမှုဖူလုံရေး မသန်စွမ်းဖြစ်မှု ဝင်ငွေ (SSDI) ရရှိသူတိုင်း သို့မဟုတ် မီးရထားဌာန အငြိမ်းစားငွေ ရရှိသူများ။(သို့သော်၊ လူမှုဖူလုံရေး သို့မဟုတ် SSI ကို 2020 တွင် စတင်ရရှိနေပါက အောက်ပါ မှတ်ချက်ကို ကြည့်ပါ။)

**ငွေရရန် IRS ထံ နောက်ထပ်အချက်အလက် ပေးရမည့်လူများ။**

- 2018 သို့မဟုတ် 2019 တွင် အခွန်ရှင်းတမ်း မပေးခဲ့ဘဲ လူမှုဖူလုံရေး အငြိမ်းစားငွေ သို့မဟုတ် SSI သို့မဟုတ် SSDI သို့မဟုတ် မီးရထားဌာန အငြိမ်းစားငွေ မရရှိသူများ
- လူမှုဖူလုံရေး သို့မဟုတ် SSI သို့မဟုတ် SSDI ရရှိပြီး အသက် 17 နှစ်အရွယ် သင်နှင့် အတူနေပြီး သင့်က မှီခိုနေရသည့် ကလေးများ သို့မဟုတ် မြေးများရှိသည့် မည်သူမဆို။ ၎င်းတို့ တစ်ဦးချင်းအတွက် \$500 ရရန် အခွန်ဖောင်ကို ထုတ်ပေးရန် လိုအပ်ပါသည်။
- လူမှုဖူလုံရေး သို့မဟုတ် SSI အကျိုးခံစားခွင့်များကို 2020 တွင် ရရှိရန် စတင်လုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး 2018 သို့မဟုတ် 2019 အတွက် အခွန်ရှင်းတမ်းကို မပို့ခဲ့သူ မည်သူမဆို
- ဤ IRS အွန်လိုင်းဖောင်ကို ဖြည့်စွက်ပါ။
- အင်တာနက် အသုံးပြု၍ မရနိုင်ပါက အခွန်ရှင်းတမ်း စာရွက်ကို ပေးပို့ရပါမည်။ ၎င်းက IRS အတွက် စီစဉ်လုပ်ဆောင်ရန် အချိန်ပိုကြာမြင့်ပါမည်။

**အားပေးငွေရရှိရန်အခွန်ရှင်းတမ်းပို့မည့်လူများ။**

အခွန်ရှင်းတမ်းကု ထုတ်ပေးရန် လိုအပ်ပါက (သင်၏ အသားတင် ဝင်ငွေ မှာ \$12,200 သို့မဟုတ် အမေထောင်ရှင်များအတွက် \$24,400)၊ အခွန်ရှင်းတမ်းကို ပြင်ဆင်ပြီး တင်သွင်းရန် IRS Free File သို့မဟုတ် Turbo Tax ကဲ့သို့ အခမဲ့ အခွန် ပြင်ဆင်ရေး ဝန်ဆောင်မှုကု သင် အသုံးပြု နိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် ဝင်ငွေ အခွန်ရှင်းတမ်း စာရွက်ကု ပူးနှင်သည် သို့မဟုတ် ဤလမ်းကောင်းမှ ပရော်ဖက်ရှင်နယ် အခွန် ပြင်ဆင်ပေးသူကို ရှာပါ။

အခွန်ရှင်းတမ်းကု ပေးပို့ရန် ဇူလိုင်လ 15 ရက်၊ 2020 အထိ အချိန်ရကောင်းကု အမှတ်ရပါ။ EIP ပေးငွေ များကို 3 ဇင်ဘာလ 2020 အထိ ထုတ်ပေးသွားပါမည်။

**အခွန်ရှင်းတမ်းပို့မည့်ချွန်ချွန်ကျကျလဲ။**

2019 အခွန်ဆောင်ရမည့် နောက်ဆုံးရက်မှာ ဇူလိုင်လ 15 ရက်၊ 2020 ဖြစ်သည်။

ဝင်ငွေ \$69,000 သို့မဟုတ် ယင်းအောက်ရှိ သည့် အမေထောင်စုများသည် IRS FreeFile အွန်လိုင်းကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်အတွက် အခွန်ဆောင်ရမည့် နောက်ဆုံးရက် ဇူလိုင်လ 15 ရက်ကို သင်လွတ်သွားပါက 2020 အခွန်ရှင်းတမ်းကို သင်ပို့သောအခါ အခွန် ခရက်ဒစ်အဖြစ် ငွေကို သင်ရရှိနိုင်ပါသည်။

**အခွန်ဆောင်လျှင်ပင် ချက်လက်မှတ် မရနိုင်မည့်လူများ။**

- အခြား အခွန်ဆောင်သူများ၏ မှီခိုသူများနှင့် မှီခိုသူများ သို့မဟုတ် အခြား အခွန်ဆောင်သူများ အဖြစ် တောင်းဆိုနိုင်သူများ။ ၎င်းတွင် ကောလိပ်ကျောင်းသား အများစု ပါဝင်ပါသည်။
- မှန်ကန်သော လူမှု ဖူလုံရေးနံပါတ်များ မရှိသည့် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများ။
  - သင်၏ အခွန်ဖောင်များတွင် မဖော်ပြထားသည့် လူများတွင် မှန်ကန်သော လူမှု ဖူလုံရေးနံပါတ် မရှိခဲ့ပါက ချက်လက်မှတ် ရရှိမည် မဟုတ်ပါ။

**ငွေဘယ်အချိန် ရနိုင်မလဲ။**

ဧပြီလနှောင်းပိုင်းတွင် ငွေပို့မှုကို စတင်ရန် စီစဉ်ထားသော်လည်း ၎င်းက အပတ်ပေါင်းများစွာ ကြာနိုင်ကြောင်း IRS က ပြောပြပါသည်။

**IRS က မည်သည့်နေရာသို့ ငွေပို့မှာလဲ။**

သင့်အခွန်ရှင်းတမ်း သို့မဟုတ် လူမှုဖူလုံရေး အကျိုးခံစားခွင့်များကို သင်၏ ဘဏ်အကောင့်ထဲသို့ တိုက်ရိုက်ထည့်သွင်းပါက၊ IRS သည် ငွေများကို တူညီသော ဘဏ်အကောင့်သို့ ထည့်သွင်းပေးပါမည်။ သို့မဟုတ်လျှင် IRS သည် ၎င်းကို သင်၏ လတ်တလော အဖြစ်ဆုံး အခွန်ဖောင် သို့မဟုတ် သင်၏ လူမှုဖူလုံရေး အကျိုးခံစားခွင့် ကြေညာချက်သို့ မေးလ်ပို့သွားပါမည်။

လတ်တလော ရွှေ့ပြောင်းထားပါက ဤသို့လုပ်ကိုင်ခြင်းဖြင့် သင့်လိပ်စာကို အပ်ဒိတ်လုပ်ပါ-

- သင်၏ 2019 အခွန်ရှင်းတမ်းကို မပို့ရသေးပါက သို့မဟုတ်
- လိပ်စာပြောင်းရန် ဖောင် (IRS ဖောင် 8822) ကို ပို့ပါ။ သင်၏ လိပ်စာ ပြောင်းလဲမှုကို စီစဉ်လုပ်ဆောင်ရန် ရက်သတ္တပတ် လေးရက်မှ ခြောက်ရက်အထိ အချိန်ကြာနိုင်ပါသည် သို့မဟုတ်
- လိပ်စာပြောင်းလဲမှုနှင့်အတူ အလိုအလျောက် သက်တမ်းတိုး (IRS ဖောင် 4868) ကို ပေးပို့ပါ။

**ကျွန်ုပ်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကို အကြွေးကြောင့် ကျွန်ုပ်ထံမှ ရယူနိုင်မလား။**

ခြွင်းချက်တစ်ခုဖြစ်သော ကလေးထောက်ပံ့ငွေ မရခြင်းမှလွဲ၍ သင်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်မှာ ဖက်ဒရယ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အေဂျင်စီ ခုနှိပ်မှုနှင့် သက်ဆိုင်မည် မဟုတ်ပါ။ (ကလေးထောက်ပံ့မှု ရရှိရန် လိုအပ်နေသည်

သို့မဟုတ် ကလေးထောက်ပံ့မှု အကြွေးအတွက် သင်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကို ရယူထားခံရသည်ဟု သင်ထင်ပါက နောက်ထပ်လေ့လာရန် ပြည်နယ် ကလေးထောက်ပံ့မှု ရုံးခန်းသို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။

သို့သော် ညီလာခံသည် ဤလွတ်ငြိမ်းခွင့်ကို ပုဂ္ဂလိက အကြွေးစုဆောင်းရေးအထိ တိုးချဲ့ပေးခဲ့ပါ။ သင်၏ ကြွေးရှင် သို့မဟုတ် သင်၏ ဘဏ်က သင်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကို “အုပ်ထိန်းသူ လုပ်ငန်းစဉ်” မှတစ်ဆင့် ရရှိရန် ကြိုးစားနေကြောင်း သင်သတိပြုမိပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဆက်သွယ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့က သင့်အတွက် ကိုယ်စားပြုပေးနိုင်ပြီး ၎င်းတို့အနေဖြင့် သင်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကို မရယူနိုင်ဟု ကန့်ကွက်ပြောပေးနိုင်ပါသည်။ စာရင်းရှိငွေထက်ပိုထုတ်ခြင်း အဖိုးအခများနှင့် သင်ကြွေးတင်နိုင်သည့် ဘဏ် အဖိုးအခများကို ပေးရန် သင့်ဘဏ်က သင်၏ ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်ကိုလည်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ သင်က အဖိုးအခများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်ခများ ကြွေးတင်နေခြင်း ရှိမရှိ သိနိုင်ရန် ဖုန်းခေါ်ဆိုပြီး ၎င်းတို့ ကိုင်တွယ်လုပ်ဆောင်မည့်ပုံစံကို မေးမြန်းပါ။

**ပံ့ပိုးငွေ ချက်လက်မှတ်က ကျွန်ုပ်တို့၏ အကျိုးခံစားခွင့်များကို ထိခိုက်မှာလား။**

ပံ့ပိုးငွေကို “ဝင်ငွေ” အဖြစ် ထည့်တွက်မည် မဟုတ်ဘဲ သင်၏ SSI၊ Reach Up၊ ထောက်ပံ့ထားသော အိမ်ရာ၊ Medicaid သို့မဟုတ် 3SquaresVT (အစားအသောက် တံဆိပ်များ) ကို လျှော့ချမည်မဟုတ်ပါ။ တစ်နှစ်အတွင်း ငွေကို အသုံးပြုနေသရွေ့ ငွေကို “ရင်းမြစ်” အဖြစ် ထည့်တွက်မည် မဟုတ်ပါ။

**၎င်းမှာ ကျွန်ုပ်၏ 2020 အခွန်များရှင်းတမ်းပါ “စရန်” ဟု ကျွန်ုပ်ကြားသိထားပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏ 2020 ဝင်ငွေသည် နောက်ဆုံးနှစ်ထက်ပိုများနေပါက ငွေပြန်ပေးရန် လိုအပ်မည်လား။**

မလိုပါ။ IRS သည် သင်၏ 2019 သို့မဟုတ် 2018 ဖောင်များမှ အချက်အလက်အပေါ် မှီခိုနေပါသည်။ သင်ရသင့်သည်ထက် ပိုများသော ကြိုတင် ချက်လက်မှတ် ရရှိခြင်းအတွက် ဒဏ်ငွေ မရှိပါ။ သင်၏ အမှန်တကယ် 2020 ဝင်ငွေနှင့် မှီခိုသူဦးရေက သင်ငွေပိုရထားသင့်သည်ဟု ဆိုလိုပါက၊ IRS သည် 2021 ခုနှစ်တွင် ထပ်ဆောင်း ပမာဏကို ပေးသွားပါမည်။

**ကျွန်ုပ်၏ အခြေအနေနှင့် ပတ်သက်၍ နောက်ထပ် မေးခွန်းများ ရှိပါသည်။ အကူအညီ ဘယ်က ရနိုင်မလဲ။**

Vermont တွင် နေထိုင်သူများသည် ဖောင်ဖြည့်စွက်ခြင်းဖြင့် သို့မဟုတ် 1-800-889-2047 ကို ဖုန်းခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့် Vermont ဝင်ငွေနည်း အခွန်ဆောင်သူ ဆေးခန်း (LITC) ထံ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။